

SÉANCE EXTRAORDINAIRE DU 24 SEPTEMBRE 2010

SPECIAL MEETING OF SEPTEMBER 24TH, 2010

Procès-verbal de la séance extraordinaire tenue le 24 septembre 2010 au Centre Communautaire Wentworth, située au 86 chemin Louisa à Wentworth..

Sont présents: Edmund Kasprzyk, maire
Marcel Raymond, conseiller #1
Bill Gauley, conseiller #3
June Parker, conseillère #4
Marcel Harvey, conseiller #6

Sont absents : Donald Smith, conseiller #2
Ronald Price, conseiller #5

Les membres présents forment le quorum.

Ouverture de la session

La session est ouverte à 8h00 par Monsieur Edmund Kasprzyk, Maire de Wentworth, Paula Knudsen fait fonction de secrétaire.

Monsieur le Maire Edmund Kasprzyk mentionne que l'avis de convocation comportant les sujets à traiter a été signifié à tous les membres du Conseil selon l'article 153 du Code Municipale.

Minutes of the special meeting held on September 24th, 2010 at Wentworth Community Centre at 86 Louisa Road at Wentworth

Present are: Edmund Kasprzyk, Mayor
Marcel Raymond, Councillor #1
Bill Gauley, Councillor #3
June Parker, Councillor #4
Marcel Harvey, Councillor #6

Absent are: Donald Smith, Councillor #2
Ronald Price, Councillor #5

The members present form the quorum.

Opening of the Sitting

The meeting is opened at 8:00 A.M. by Edmund Kasprzyk Mayor of Wentworth, Paula Knudsen acting as Secretary.

The Mayor Edmund Kasprzyk declares that the notice of meeting has been given to all the elected officials containing all the subjects which will be taken into consideration in accordance with Article 153 of the Municipal Code.

SÉANCE EXTRAORDINAIRE DU 24 SEPTEMBRE 2010

SPECIAL MEETING OF SEPTEMBER 24TH, 2010

10-09-181 **Adoption de l'ordre du jour de la séance extraordinaire du 24 septembre 2010**

Il est proposé par la conseillère June Parker et résolu d'adopter l'ordre du jour de la séance extraordinaire du 24 septembre 2010.

Résolution adoptée à l'unanimité.

10-09-181 **Adoption of the Special Meeting of September 24th, 2010 Agenda**

It is proposed by Councillor June Parker and resolved to adopt the agenda of the Special Meeting of September 24th, 2010.

Resolution unanimously adopted.

10-09-182 **Octroi du contrat pour la fourniture et pose de plaques d'identification**

Il est proposé par le conseiller Bill Gauley et résolu d'octroyer le contrat pour la fourniture et pose de plaques d'identification à la compagnie Signel Services Inc. Au coût de 33,35\$ chaque unité selon le résultat de l'appel d'offres ci-dessous :

| Item | Signel Services Inc. | Signotec Inc. |
|-----------------|----------------------|----------------|
| Plaque | 10,25\$ | 14,05\$ |
| Poteau | 11,00\$ | 12,55\$ |
| Boulon et écrou | ,80\$ | 1,05\$ |
| Capuchon | ,35 | ,25\$ |
| Installation | 10,95\$ | 10,95\$ |
| Total : | 33,35\$ | 38,85\$ |

Résolution adoptée à l'unanimité.

10-09-182 **Awarding of the Contract for the Purchase and Installation of Civic Number Address Plates**

It is proposed by Councillor Bill Gauley and resolved to award the contract for the purchase and installation of civic number address plates at a cost of \$33.35 per unit as per the call to tender results below:

| Item | Signel Services Inc. | Signotec Inc. |
|----------------|----------------------|----------------|
| Plate | \$10.25 | \$14.05 |
| Post | \$11.00 | \$12.55 |
| Bolt and nut | \$.80 | \$1.05 |
| Cap | \$.35 | \$.25 |
| Installation | \$10.95 | 10,95\$ |
| Total : | 33,35\$ | 38,85\$ |

Resolution unanimously adopted.

SÉANCE EXTRAORDINAIRE DU 24 SEPTEMBRE 2010

SPECIAL MEETING OF SEPTEMBER 24TH, 2010

10-09-183

Règlement hors cours dans le litige Dame Annie Christina MacRae c. La Municipalité du Canton de Wentworth et autorisation de signatures

CONSIDÉRANT l'entente hors cours intervenue dans le litige opposant Dame Annie Christina MacRae c. La municipalité du Canton de Wentworth;

PAR CONSÉQUENCE, il est proposé par le conseiller Marcel Harvey et
RÉSOLU

QUE la Municipalité du Canton de Wentworth entérine l'entente hors cours intervenue entre les parties par les billets des procureurs;

QUE la Municipalité du Canton de Wentworth autorise le paiement de la somme de 20 000\$ à Madame MacRae pour l'acquisition d'une parcelle de terrain indiqué à l'entente, sans admission de faute au et seul motif de mettre fin au litige;

QUE le Maire, Monsieur Ed Kasprzyk ainsi que la Directrice générale, Madame Paula Knudsen soient autorisés à signer pour et au nom de la Municipalité du Canton de Wentworth tout document relatif à cette transaction incluant l'acte de transfert de propriété.

Résolution adoptée à l'unanimité.

10-09-183

Out of Court Settlement in the Case of Dame Annie Christina MacRae vs. the Municipality of the Township of Wentworth and Authorization of Signatures

CONSIDERING the out of court agreement intervened in the dispute between Dame Annie Christina MacRae v. The Municipality of the Township of Wentworth;

THEREFORE, it is proposed by Councillor Marcel Harvey and **RESOLVED**

THAT the Municipality of the Township of Wentworth ratify the agreement between the parties via of prosecutors;

THAT the Municipality of Wentworth authorize payment of the sum of \$20 000 to Mrs MacRae for the acquisition of a parcel of land described in the agreement, without admission of fault and for the only reason to terminate the dispute;

THAT the Mayor, Mr. Ed Kasprzyk and the General Manager, Ms. Paula Knudsen be authorized to sign for and on behalf of the Municipality of Wentworth any document concerning this transaction including the land transfer deed

Resolution unanimously adopted.

SÉANCE EXTRAORDINAIRE DU 24 SEPTEMBRE 2010

SPECIAL MEETING OF SEPTEMBER 24TH, 2010

10-09-184

Autorisation de signatures – Acte d'échange

Il est proposé par la conseillère June Parker et résolu d'autoriser le Maire, Monsieur Ed Kasprzyk ainsi que la Directrice générale, Madame Paula Knudsen à signer pour et au nom de la Municipalité du Canton de Wentworth l'acte d'échange avec Messieurs Wesley et Thomas Seale.

Résolution adoptée à l'unanimité.

10-09-184

Authorization to Sign Land Transfer Deed

It is proposed by Councillor June Parker and resolved to authorize the Mayor, Mr. Ed Kasprzyk as well as the General Manager, Mrs. Paula Knudsen to sign for and on behalf of the Municipality of the Township of Wentworth the Exchange Deed between the Municipality and Messrs Wesley and Thomas Seale.

Resolution unanimously adopted.

Période de questions / Question Period

10-09-185

Clôture

Il est proposé par le conseiller Marcel Harvey et résolu de clore l'assemblée à 8h22.

Résolution adoptée à l'unanimité.

10-09-185

Closure

It is proposed by Councillor Marcel Harvey and resolved to close the meeting at 8:22 A.M.

Resolution unanimously adopted.

Edmund Kasprzyk
Maire
Mayor

Paula Knudsen, g.m.a.
Directrice générale et secrétaire-trésorière
General Manager, Secretary-Treasurer